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Algemene leden vergadering 

       30 september 2009 

20.00 uur 
Dorpshuis “de Veenkluit “ te Tienhoven 

 

 

Agenda 

 

 

v.a. 19.30 uur  1.  Ontvangst met gratis kop koffie. 

 

 

20:00 uur  2.  Welkom en opening - voorzitter P. Walhof 

• Toelichting werkgroepen 

• Samenwerking gemeente Maarssen 

 

 

20:30 uur  3.  Visie op Tienhoven – Arnoud de Bruin 

• Status op dit moment 

 

21:00 uur       Pauze 

 

 

21.10 uur  4.  Notulen 2008, Financieel Jaarverslag, Bestuur en Begroting 

• Goedkeuring Notulen ALV 11 November 2008  

• Financieel verslag 2008: toelichting door penningmeester, verslag 

kascommissie en goedkeuring financieel verslag 2008 

• Benoeming kascommissie 2010 

• Aftreden en herbenoeming bestuurslid en secretaris  

• Voordracht en benoeming 2 nieuwe bestuursleden: 

- Eric van Zelm 

- Ko Kuzee 

 

 

B.T.O.M. en jaarprogramma / begroting 2010 

 

21.45 uur  Rondvraag  

 

22.00 uur  Gezellig drankje en napraten 
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1. Welkom en kort (jaar) overzicht 2009  
Pieter opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom.  

Jacobine Klijberg (wijkbeheerder gemeente Maarssen) heeft zich bij het bestuur 

afgemeld. 

Er zijn geen toevoegingen op de agenda. 

 

Het is zinvol om de doelstellingen van de vereniging nog eenmaal onder  

de aandacht te brengen. 

➢ Inzetten voor behoud van specifieke dorpskarakter van Tienhoven en 

Oud-Maarsseveen 

➢ Actief participeren in belang van behoud flora en fauna 

➢ Bevorderen en in stand houden goede contacten met andere organisaties 

➢ Bevorderen leefbaarheid, welzijn en maatschappelijke betrokkenheid van 

bewoners  

➢ Verstrekken van informatie, advies en voorlichting. 

 

• De activiteiten van het bestuur van 2009 zijn: 

➢ Informatieavond DLG en Waternet  

➢ Onverwacht succes, waterpeilbesluit ingetrokken 

➢ Wijktafel 2009 met gemeente Maarssen 

➢ Goede contacten gemeente, provincie, beheerder Veenkluit, concerten 

Tienhoven, etc.  

 

• activiteiten en successen van de werkgroepen 

Voorlichting en communicatie; 

➢ Nieuwe opzet; “De Dwarskijk ”. 

➢ Nieuwe website, gebaseerd op de VIOD website en is interactief 

➢ Werkgroepen kunnen zelf informatie, foto’s etc. uploaden. 

➢ Website wordt onderhouden door eigen webbeheerder. 

Weg, Verkeer en Veiligheid; 

➢ Nieuwe schoolzone 

➢ Intensief overleg met gemeente over veiligheid etc. 

Natuurbehoud en Milieu; 

➢ Kikkerloop & schoolnatuurdag 

➢ Waterpeil project provincie Utrecht  

➢ Waterpeilbesluit ingetrokken, nieuw besluit in voorbereiding 

➢ Baggeren Laan van Niftarlake uitgevoerd. 

➢ Monitoren vliegveld Hilversum  

Jeugd; 

➢ Brandweermiddag, bingoavonden en filmmiddagen 

➢ Ontsteken lichtjes kerstboom, etc.  

Ouderen; 

➢ Koffieontmoetingsochtend met maand themaochtend.   

➢ Reanimatie cursussen 

➢ pc/internet cursus 

➢ schildercursus 

Visie op Tienhoven; 

➢ plannen voor nieuwbouw Dorpshuis & scholen   

➢ Tienhoven-Oud-Maarsseveen in de toekomst 

➢ Welke kernwaarden zijn maatgevend 

➢ Opgezet eind 2008 en actief sinds 1e kwartaal 

➢ Vertegenwoordiging uit hele buitengebied 
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• Actueel en/of op korte termijn  

➢ Sponsorbeleid uitwerken  

➢ plannen voor nieuwbouw Dorpshuis & scholen   

➢ Waterpeil 

➢ Noorderpark, 2010 – 2012 uitvoering 

➢ Sluipverkeer 

➢ Gemeentelijke herindeling 

 

• Vliegveld Hilversum 

Omtrent vliegveld Hilversum en de ontwikkeling van bouwlocatie Ter Sype kan worden  

meegedeeld, dat de huidige plannen in de ijskast zijn gestopt, totdat verder onderzoek is  

voltooid. 

• bestemmingsplan 

Het bestemmingsplan wordt om de 10 jaar gewijzigd en hierin wordt alles opnieuw 

vastgelegd. De bewoners zouden de gelegenheid moeten krijgen om input te leveren en 

een presentatie voor oplevering in het dorpshuis wordt op de agenda gezet. 

 

Pieter geeft aan dat wij vanuit de gemeente Maarssen worden geconfronteerd 

met fundamentele veranderingen in ons woongebied, de samenwerking is ons 

inziens niet voldoende gestructureerd en dit leidt tot ongewenste en nog meer 

aanvullende werkdruk die niet noodzakelijk is. Dit ad hoc beleid is niet 

wenselijk en naar ons inziens is het dringend nodig dat de gemeente Maarssen 

organisatorische maatregelen treft om ervoor te zorgen dat de BTOM 

vrijwilligers beter betrokken worden in de plannen en met hun bijdrage in het 

beleid in ons gebied voor extra draagvlak kunnen zorgen.  

 

Vraag: 

Hoe staat het met het baggeren onder de bruggen zodat dit gaat voldoen aan de gestelde 

peildiepte. 

De vraag zal aan Herman Verkerk wordt voorgelegd.  

 

 

2. Visie op Tienhoven ( VoT)  

Arnoud de Bruin geeft een toelichting. 
Net als in het verleden zullen er in de komende jaren belangrijke wijzigingen in onze 

leefomgeving plaatsvinden. Dat maakt een visie voor een langere termijn, waarmee veel 

ad hoc benadering vermeden kan worden, tot een prioriteit. 

Inmiddels, is er begin dit jaar een werkgroep gestart die wil fungeren als facilitator en 

klankbord voor de ontwikkeling van een zo breed mogelijk door de bewoners gedragen, 

meest wenselijke toekomstvisie voor ons gebied. De tijdshorizon is 2020.  

We praten daarbij niet alleen over Tienhoven maar ook over Oud Maarsseveen, de 

Bethunepolder en Molenpolder. De werkgroep is dan ook samengesteld uit bewoners van 

genoemde kernen. 

De aanpak wordt gekenmerkt door het op gang brengen, ordenen en samenvatten van de 

communicatie met de bewoners om tot de gewenste visie te komen. Het gaat om vragen 

als: “Hoe moet onze leefgemeenschap er in de toekomst uit zien?” en “Wat vinden wij met 

elkaar de kernwaarden in ons gebied? “ 

Het tot stand komen van de visie op Tienhoven en omstreken vergt uitgebreide 

communicatie. We moeten dan ook rekening houden met een wat langere doorlooptijd van 

dit project. Intussen is ook de herinrichting van het gebied Ulferslaan / Veenkluit in een 

stroomversnelling gekomen.  

Bij de presentatie van het plan door de gemeente Maarssen op 1 juli jl. bleek opnieuw de 

ad hoc benadering de boventoon te voeren en ontbrak een duidelijke, door de bewoners 
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gedragen visie als toetsingskader voor de gemeentelijke plannen. Het plan mocht zich dan 

ook niet verheugen in veel bijval van de bewoners. 

Naar de mening van de werkgroep Visie dient het planvormingsproces feitelijk geheel 

opnieuw en dan met betrokkenheid van de bewoners, te worden gestart. 

Uit een gesprek eind september van de werkgroep met de verantwoordelijke ambtenaren 

van Maarssen bleek hiervoor wel ruimte te zijn.  

De werkgroep zal nu in overleg met het bestuur van de Veenkluit op korte termijn een 

plan van aanpak opstellen en dat vervolgens afstemmen met de gemeente Maarssen. 

Dit betekent dat nu feitelijk twee sporen gevolgd zullen worden: 

• Het langer lopende proces “visie op Tienhoven e.o.” op gang brengen. Daarbij zijn 

de gezamenlijk vast te stellen kernwaarden het uitgangspunt voor de integrale 

ontwikkeling van het gebied. 

• Uitgangspunten voor het project Ulferslaan / Veenkluit boven water krijgen onder 

het motto: “Tienhoven spreekt……….Tienhoven kiest ”. Dit is een minder omvattend 

spoor en dient dan ook veel sneller te gaan.   

U hoort nader van ons.  

Overigens staat de inmiddels begonnen bouw van een tweetal woonhuizen op de hoek, dat 

is op het z.g. “ter Reehorst terrein” los van het project Ulferslaan / Veenkluit. Vooralsnog 

wordt daar één huis gebouwd. Het tweede wordt volgt zodra zich daarvoor een koper 

aandient.  

 

 

1. Notulen 2008, Financieel verslag, bestuur 
165 bewoners zijn geregistreerd als lid van de BTOM. 

34 leden zijn aanwezig op de vergadering. 

➢ Goedkeuring ALV notulen 2008 

Er zijn geen opmerkingen over de ALV notulen van 2008 en is goedgekeurd door de 

Algemene ledenvergadering. 

Notulen kunt u inzien op onze web-site. (www.BTOM.nl). 

➢ Goedkeuring financieel jaarverslag 2008 

De kascommissie bestaande uit Karin van de Linden en Elly Methorst hebben kascontrole 

uitgevoerd en goedgekeurd. 

Er zijn geen opmerkingen over het financieel jaarverslag 2008 en is goedgekeurd door de 

Algemene ledenvergadering. 

In oktober wordt het openstaande lidmaatschapgeld bij de bewoners aan de deur 

opgehaald.  

Elly en Karin worden opnieuw benoemd, de aanwezige leden hebben geen opmerkingen en 

gaan hiermee akkoord. 

Financieel jaarverslag kunt u inzien op onze website. (www.BTOM.nl). 

➢ Aftreden, herbenoeming secretaris 

Volgens het regelement, treedt Bert van de Bunt af als secretaris. De aanwezige leden 

hebben geen opmerkingen tegen zijn herbenoeming en Bert wordt voor 4 jaar 

herbenoemd als secretaris. 

Jan Molhuysen, is als adviseur betrokken bij het bestuur. Tevens zal hij op de achtergrond 

steun en toeverlaat zijn voor het secretariaat. 

➢ Nieuwe bestuursleden 

Als nieuw bestuursleden worden Eric van Zelm en Ko Kuzee geïntroduceerd.  

Eric komt uit Maarssen en is van oorsprong socioloog, hij vindt het interessant om eenheid 

te smeden in het dorp. In het dagelijks leven doet hij organisatorisch advieswerk en was 4 

jaar voorzitter van het Palet. 

http://www.btom.nl/
http://www.btom.nl/
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Ko woont 2 jaar in Tienhoven, is econoom en werkt als register accountant. Als motivatie 

wil hij meewerken aan het vormgeven van de plannen met de gemeente. Heeft een hekel 

aan mensen die voor hem beslissen en zoekt naar evenwicht. 

Er zijn geen tegenstemmers en de aanwezige leden hebben geen opmerkingen  

en gaan akkoord met de benoeming van Eric en Ko als nieuwe bestuursleden van de 

BTOM.  

 

Daar minder dan de benodigde 50% van de leden aanwezig zijn, wordt een  

volgende ledenvergadering uitgeschreven om de besluiten die zijn genomen te 

bekrachtigen. Over de datum en tijdstip wordt u geïnformeerd. 

  

3 B.T.O.M. en jaarprogramma / begroting 2010 
Pieter geeft een vooruitblik 2009/2010 

➢ Goedkeuring jaarprogramma en begroting  2010 

Er zijn geen opmerkingen over het jaarprogramma en begroting van 2010 en is 

goedgekeurd door de Algemene ledenvergadering.  

Jaarprogramma en begroting kunt u inzien op onze website. (www.BTOM.nl)                                          

 

 

 

 

4 Rondvraag 
• Actie tegen verkeer uit Breukeleveen, verkeer Thermen en “ter Sype “. 

Dit probleem is reeds enkele malen benoemd bij de gemeente Maarssen en blijft de 

aandacht houden van de BTOM. Verkeersmetingen hebben niet geleid tot concrete 

maatregelen. In 2010 zal een nieuwe meting plaatsvinden. 

• Vuilnisbakken aan de weg. 

De vuilnisbakken moeten door de bewoners dichter aan de kant worden gezet, maar ook 

de vuilnis ophaaldienst moet de bakken dichter aan de kant terugplaatsen. Ook het 

parkeren van auto´s  vlak voor de verkeerspoortjes levert gevaarlijke situaties op voor  

het (fietsende) verkeer. Agendapunt voor de werkgroep weg, verkeer en veiligheid. 

• Subsidie Kleine Kernen. 

De provincie heeft het dorpshuis een subsidie vanuit het Kleine Kernen beleid ter 

beschikking gesteld. Dit bedrag zou worden besteed aan kleine wijzigingen op korte 

termijn in het dorpshuis.  

Nico Witkamp, heeft in 2008, namens de werkgroep ouderen, plannen ingediend voor het 

opzetten van pc/internet cursussen en een mediatheek in het dorpshuis. Tot op dit 

moment is er geen enkele reactie ontvangen en kan er geen vervolg cursus gegeven 

worden.  

De ontvangen subsidie is deels besteed aan de nieuwe ruimte van de crash en de 

bibliotheek. De helft van de subsidie is gereserveerd. Pieter geeft aan dat deze vraag op 

de agenda gezet kan worden, voor het volgende gebruikersoverleg van het dorpshuis. 

 

Voordat de vergadering wordt afgesloten, vraagt Jan Molhuysen, nog even het woord.  

Het is langzamerhand traditie dat hij de leden het bestuur bedankt voor hun inspanningen 

van het afgelopen verenigingsjaar. Hij vergelijkt hun werk met dat van de vroegere 

veenarbeiders uit onze dorpen. Hardwerken voor een karig loon. Pas als de turven droog 

en verkocht worden komt de beloning. Dat is ook het loon van het bestuur. Eerst moet de 

klus geklaard zijn. Daarom wordt symbolisch door hem een zelfgebakken turf(je) aan de 

bestuursleden uitgereikt.  

 

Pieter bedankt de aanwezigen en uitnodigt hen uit voor een drankje aan de bar. 

 

http://www.btom.nl/

